
Q & A   问题解答 

1. How to select classroom teaching or online teaching? 

A: There is an opƟon at the top of page 2 of the registraƟon form. Please check it. It is very 
important that you choose one. 

1.如何选择教室教学还是网络教学？ 

A: 报名表第 2页最上方有一条选择项，请您勾选。请您一定要选择一项，非常重要。 

2. Can the two classes delivery method be switched at any Ɵme? 

A: Under normal circumstances, the class delivery method cannot be changed.  

2.两种上课方式可以随时转换吗？ 

A: 一般情况下，上课方式不可以转换。 

3. Will the class I registered for be guaranteed? 

A: Whether you can have that certain class depends on the number of students registering for 
it. The general principle is that 6 or more registered students will form a class. 
 

Please note: If the number of enrollments is insufficient, the class will be cancelled. A reminder 
especially for senior level students, please register as soon as possible. This happens every year: 
parents intend to register on the first day of school, but due to insufficient enrollment, we have 
already canceled this level’s class. It is too late to register on the first day of class. Please register 
early. 

3.我报的班级肯定能开班吗？ 

A: 是否能顺利开班要看报名情况。通常的原则是：报名人数超过 6人（包括 6人）就可

以开班。 

请注意：报名人数不够的话某个年级会取消，特别是高年级的学生请一定要尽早报名。每

年都会发生这样的情况：家长打算开学当日再来报名，但是某个高年级由于报名人数不

够，我们已经取消了这个高年级的中文班，当家长和学生开学当日得知这个班级取消时，

这是非常遗憾的。报名请尽早。 

4. If my registered class is cancelled, will you noƟfy me?  

A: If the class you registered for could not be formed, we will contact you in Ɵme to discuss 
whether you can change the Ɵme or class delivery method.  



4.我报的班级如果取消，你们会通知吗？ 

A: 如果您所报的班级没有成班，我们会及时跟您联系，商量能否换时间或上课方式（教

室或网络）。 

5.How do I register? 

A: There are several ways to register: 
(1) Please download the registraƟon form, fill it out and email it back to us by 
cicoquitlam@gmail.com 
(2) You can also register by phone. 604-716-5118/778-317-1028. 

5.如何报名？ 

A:有以下几种方式报名： 

（1）请下载报名表，填好后直接将电子版本发给我们。 

（2）您也可以通过电话报名。604-716-5118/778-317-1028. 

6.I plan to pay by cheque, how do I proceed? 

A: If you are planning to pay by cheque, please send us the completed registraƟon form by 
email (cicoquitlam@gmail.com), then print a copy and mail it to SD43 along with the cheque.  

Cheque Payable: School District 43  
Mailing Address: 1080 Winslow Avenue，Coquitlam, BC. V3J 0M6.  

Please indicate to the recipient: AƩn:  Chinese Language and Culture InsƟtute 

 

6.我打算付支票，如何操作？ 

A: 如果您付支票： 请将填好的报名表发给我们 (cicoquitlam@gmail.com), 然后打印一份和

支票一起直接寄给学校局。 

 

支票: School District 43  

地址：1080 Winslow Avenue，Coquitlam, BC. V3J 0M6. 

请在收件人处注明：AƩn: Chinese Language and Culture InsƟtute 

 

 



7. How old are the students in the programs? 

A: We accept students as young as four years old and older to adult 

7. 高贵林学校局孔子学院的中文课程,招生年齢是从多大开始? 

A: 我们的中文课程接受４岁以上的学生报读 

8.  What kind of courses do you offer? 

A: We offer various course for students; previous knowledge of the Mandarin language is not 
required. Please check the Programs and Courses for details. 

8. 孔子学院提供什么课程? 

A: 本学院提供多类课程给学生及家长选择,详情请按(课程介绍). 

9. When do the classes start? 

A: The classes start in September and February. Every semester contains 16 sessions (Adult class 
will have 14 sessions).   

9.每年新学期是从什么时候开始? 

A: 新学期于每年 9月及 2月开始. 

10.What are the class sizes? 

A: Every class will have a maximum of 16 students and the adult conversaƟon class will have 10 
students. 

10.每班有多少个学生? 

A: 我们提供小班教学,每班名额为 16名,成人会话班则为 10名. 

11. Will the teacher speak English during class Ɵme? 

A: Our teachers will encourage students to communicate in Mandarin during the class and 
English will be used as a supporƟve language. 

11.老师在教学时会用英语解释吗？ 

A: 在学院上,老师会尽量和学生用中文交谈,老师亦会运用很多有效的方法帮助学生去理解.

例如图片,身体语言等.让同学们可在良好的中文环境中学习中文. 

 


